
VRAGEN RONDVRAAG FRACTIE SP

- Hoe ver staat het met de plannen voor een fietsverbinding tussen de wijk Laarveld en het 
stadscentrum? Hoe staat het met gesprekken met omwonenden en wanneer kan de raad een 
voorstel verwachten?
- Klopt het dat in alle voorliggende plannen de Oude Hushoverweg, om precies te zijn tussen de 
Noordkade en de Molenakkerdreef onderdeel zal zijn van de fietsroute en zijn er aanpassingen aan 
deze weg bekend?
- Is het College op de hoogte van het gegeven dat bewoners van de Oude Hushoverweg sinds de 
realisatie van de turborotonde en het geluidsscherm langs de Ringbaan Noord meer geluidsoverlast 
ervaren? Is het College bereid om het gesprek hierover met de bewoners aan te gaan en wellicht te 
kijken naar oplossingen?


